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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-18/2009 

 

 

Protokół Nr 64/2009 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 21 października 2009 r. 

w sali 301 Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych 3-4 
 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 9.30 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji, po czym przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej, który został 

przyjęty w głosowaniu (6 głosów – „za”, 0 – „przeciw, 0 – „wstrzymujących się”, jedna osoba 

nie brała udziału w głosowaniu). 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
 

1. Sprawy bieżące. 

2. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad.1 

Sprawy bieżące 

 

Głos zabrali: 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek przedstawił bieżącą korespondencję, a to: 

 

- Pismo Dyrekcji Zespołu Szkół Inżynierii Środowiska i Melioracji w Krakowie zawierające 

prośbę o objęcie przez Przewodniczącego Bartłomieja Kocurka honorowym patronatem 

imprezy promującej ofertę edukacyjną krakowskich szkół zawodowych na rok szkolny 

2010/2011 pod nazwą „Styczniowe spotkania gimnazjalistów” wyjaśniając, 

że w poprzednich latach obejmował patronat nad ww. imprezą.  

Przewodniczący, tak, jak i w poprzednich latach przyjął objęcie honorowego patronatu 

„Styczniowych spotkań gimnazjalistów”. 

 

- Kserokopię pisma Prezydenta Miasta Krakowa do Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa 

stanowiącą odpowiedź w sprawie możliwości współpracy z Fundacją Autonomia 

realizującą program „Droga kobiet – przeciwdziałanie przemocy wobec dziewcząt 

i młodych kobiet”.  

Komisja przyjęła przedmiotowe pismo do wiadomości. 
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Małgorzata Jantos zwracając uwagę na problemy ze wczesnym wspomaganiem Rozwoju 

dziecka występujące zarówno w Małopolsce, jak i w Krakowie wniosła o wystąpienie 

do Prezydenta Miasta Krakowa z wnioskiem o przedstawienie raportu (informacji), jak 

wygląda wczesne wspomagania rozwoju dziecka w Krakowie Jej zdaniem temat ten powinien 

być jednym z punktów następnego posiedzenia Komisji. 

Ustalono, że pismo w tej sprawie zostanie skierowane do Prezydenta Miasta Krakowa. 

 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek przedstawiając aktualną sytuacją Krakowskiego Ośrodka 

Terapii był za tym, aby i w tej sprawie zwrócić się do Prezydenta Miasta Krakowa 

o przedstawienie informacji na następnym posiedzeniu Komisji. 

Ustalono, że pismo w tej sprawie zostanie również skierowane do Prezydenta Miasta 

Krakowa. 

 

 

Ad. 2 

Oświadczenia, komunikaty 
 

Brak. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 9.50 zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 

 

 


